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Klopt het dat wij goed interpreteren dat:
Vraag 1 - goede omgevingsdialogen hebben plaats gevonden? 
Ja, het doel van een omgevingsdialoog is om in een vroegtijdig stadium met elkaar 
ontwikkelingsplannen en aandachtspunten te bespreken. De omgevingsdialoog is na het 
besluit van het college over de gebiedsvisie, gestart. 

We hebben bewust voor deze volgorde in het proces gekozen: 
- Het gebied is eerder aangeduid als een ontwikkellocatie voor woningbouw. 

Daarnaast is er in het gebied een aantal plekken waar iets nodig is: visvijver 
Dribbelei, molen De Volksvriend en het Kinderbos. 

- We hebben de gebiedsvisie eerst door de provincie laten toetsen om te bezien of de 
gebiedsontwikkeling überhaupt mogelijk is. 

- Toen de visie haalbaar bleek, zijn we direct met de zogenoemde omgevingsdialoog 
gestart. Dat wil zeggen dat we in gesprek gaan met betrokkenen om reacties op te 
halen.

Vraag 2 - en dat het Kinderbos niet verplaatst wordt? 
Na de bijeenkomst van 28 januari 2020 met de belanghebbenden van het Kinderbos was de 
conclusie dat verplaatsen van het Kinderbos niet wenselijk is. In samenspraak met de 
samenwerkende partij is besloten die conclusie over te nemen. Mogelijk dat er ten behoeve 
van het plan blijkt dat het nodig is dat er een (beperkt) aantal bomen moeten worden 
verplaatst, dan gebeurt dat na afstemming met betrokkenen. Er staat nog een aantal 
gesprekken en een bijeenkomst gepland. Na afloop van de omgevingsdialoog verwerken we 
alle reacties op de visie tot een plan. 


